

If you're unable to view the following press release please visit the [Web Version](#).



FOR IMMEDIATE RELEASE

POLARIS MUSIC PRIZE ANNOUNCES PARTNERSHIP WITH TORONTO SYMPHONY ORCHESTRA

TORONTO, ON – Tuesday, September 1, 2015.

The Polaris Music Prize today announced a partnership with the Toronto Symphony Orchestra (TSO). This unique collaboration will see members of the TSO performing with some of the Short List nominees at the Polaris Gala, taking place September 21 at The Carlu in Toronto, with an opportunity for the winner of the 2015 Polaris Music Prize to perform their original works with the TSO at a concert at Roy Thomson Hall in 2016.

“We’re extremely flattered and honoured that an organization with such an esteemed musical history wants to partner with Polaris-recognized artists in this way,” commented Steve Jordan, Execu-

tive Director, Polaris Music Prize. *“The idea of artistic collaboration is very dear to us, and we’re anticipating some musically thrilling results.”*

“The TSO is proud to partner with the Polaris Music Prize, one of Canada’s most notable music organizations that recognizes the creativity of our nation’s recording artists,” said Jeff Melanson, President and CEO, Toronto Symphony Orchestra. *“We’re delighted to work with like-minded, innovative arts institutions to showcase the valuable role music plays in our cultural well-being, and the diversity of this year’s Short List provides an exciting backdrop for this powerful and worthwhile conversation.”*

Confirmed performers at the Polaris Gala include Alvays, Braids, Jennifer Castle, Tobias Jesso Jr., Buffy Sainte-Marie, and Viet Cong. Fred Penner will host the Gala, which will be webcast live on Aux.tv.

Listen to all the Polaris Music Prize nominees on: <http://spoti.fi/Polaris>.

The eligibility period for the 2015 Polaris Music Prize runs from June 1, 2014 to May 31, 2015. An independent jury of 196 music journalists, broadcasters, and music bloggers from across Canada determines the Long List and Short List. Eleven people are selected from the larger jury pool to serve on the Grand Jury and will convene the night of the Gala to select the Polaris Music Prize winner.

The Polaris Music Prize will award \$50,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. Courtesy of Slaight Music, each of the nine other short-listed artists will receive \$3,000. Judged solely on artistic merit, without consideration of genre or record sales, the prize’s past winners have included Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou

(2008), Patrick Watson (2007), and Final Fantasy / Owen Pallett (2006).

We acknowledge the financial support of the Government of Canada through the Department of Canadian Heritage (Canada Music Fund) and of Canada's Private Radio Broadcasters.

About the Polaris Music Prize

Polaris Music Prize, produced in association with Blue Ant Media, is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music. Polaris Music Prize recognizes and then markets the albums of the highest artistic integrity, without regard for musical genre, professional affiliation or sales history, as judged by a panel of selected music critics. polarismusicprize.ca

Follow us on:

Twitter: [@polarismusicprize](https://twitter.com/polarismusicprize)

Facebook: facebook.com/polarismusicprize

Youtube: youtube.com/polarismusicprize

Instagram: [@polarismusicprize](https://instagram.com/polarismusicprize)

About the TSO

Founded in 1922, the Toronto Symphony Orchestra is one of Canada's most important cultural institutions, recognized internationally as an outstanding orchestra. Music Director Peter Oundjian leads the TSO with a commitment to innovative programming and audience development through a broad range of performances that showcase the exceptional talents of the Orchestra along with a roster of distinguished guest artists and conductors. The TSO also serves the larger community with TSOUNDCHECK, the original under-35 ticket program; the Toronto Symphony Youth Orchestra; and music-education programs that reach over 50,000 students each year. TSO.CA

Twitter: [@TorontoSymphony](https://twitter.com/TorontoSymphony)

Facebook: facebook.com/torontosymphonyorchestra

YouTube: youtube.com/torontosymphony

Instagram: instagram.com/torontosymphony

-30-

Media Contacts:

Polaris Music Prize media:

Joanne Setterington

Indoor Recess

(416) 884-4119

joanne@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):

Magali Ould

(514) 994-6295

magali@polarismusicprize.ca

TSO:

Francine Labelle

(416) 593-7769 X 267

flabelle@tso.ca

Alison Crocker / Melissa Prince

NATIONAL Public Relations

(416) 848-1624 / (416) 586-1939

acrocker@national.ca / mprince@national.ca

**LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS AN-
NONCE UN PARTENARIAT AVEC L'OR-
CHESTRE SYMPHONIQUE DE TORONTO**

Toronto, ON - Le mardi 1er septembre 2015

Le Prix de musique Polaris a annoncé aujourd'hui un partenariat avec l'Orchestre symphonique de Toronto (OST). Grâce à cette collaboration unique, des membres de l'OST joueront avec certains nommés de la courte liste au gala du Polaris ayant lieu le 21 septembre au Carlu à Toronto. De plus, le gagnant du Prix de musique Polaris 2015 aura l'opportunité de jouer ses propres chansons avec l'OST lors d'un spectacle au Roy Thomson Hall en 2016.

Nous sommes extrêmement flattés et honorés qu'une organisation avec un passé aussi admirable veuille s'associer de cette façon avec des artistes récompensés par le Polaris, a commenté Steve Jordan, le directeur exécutif du Prix de musique Polaris. Le concept de collaboration artistique nous est très cher, et nous nous attendons à ce que les résultats soient musicalement palpitants.

L'OST est fier de s'associer au Prix de musique Polaris, l'une des organisations musicales les plus notables au Canada, qui récompense la créativité des artistes de notre pays, a dit Jeff Melanson, le président et PDG de l'Orchestre symphonique de Toronto. Nous sommes ravis de travailler avec une institution artistique novatrice aux vues similaires dans le but de démontrer le rôle précieux que joue la musique dans notre bien-être culturel. La diversité de la courte liste de cette année fournit un bon point de départ à cette puissante et louable conversation.

Alvays, Braids, Jennifer Castle, Tobias Jesso Jr., Buffy Sainte-Marie et Viet Cong seront en prestation au gala du Polaris. Fred Penner animera le gala, qui sera diffusé en direct sur le web via Aux.tv.

Écoutez tous les artistes nommés du Prix de musique Polaris 2015 au: <http://spoti.fi/Polaris>.

La période d'éligibilité pour le Prix de musique Polaris 2015 est du 1er juin 2014 au 31 mai 2015. La longue liste et la courte liste sont déterminées par un jury indépendant de 196 journalistes de musique, blogueurs et animateurs provenant des quatre coins du Canada. 11 personnes du bassin des 196 membres du jury seront choisies pour former le grand jury, qui déterminera le gagnant du Prix de musique Polaris le soir du gala.

Le Prix de musique Polaris offrira 50 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Chacun des neuf autres artistes de la courte liste recevra 3 000\$, offerts par Slight Music. Jugés uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums, les gagnants antérieurs sont Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy / Owen Pallett (2006).

Nous reconnaissons l'appui financier du gouvernement du Canada par l'entremise du ministère du Patrimoine canadien (Fonds de la musique du Canada) et des radiodiffuseurs privés du Canada.

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris, produit en association avec Blue Ant Media, est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense annuellement la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d'intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l'affiliation professionnelle ou l'historique des ventes, tel que déterminé par un jury de critiques musicaux. polarismusicprize.ca

Twitter: [@polarismusicprize](https://twitter.com/polarismusicprize)

Facebook: facebook.com/polarismusicprize

Youtube: youtube.com/polarismusicprize

Instagram: [@polarismusicprize](https://instagram.com/polarismusicprize)

À propos de l'OST

Fondé en 1922, l'Orchestre symphonique de Toronto est l'une des institutions culturelles les plus importantes au Canada, étant reconnu internationalement comme un orchestre remarquable. Le directeur musical Peter Oundjian mène l'OST avec brio en mettant l'accent sur une programmation novatrice et sur le développement du public à travers un large éventail de concerts qui présentent les talents exceptionnels de l'Orchestre, ainsi qu'une liste d'artistes et de chefs d'orchestre invités distingués. L'OST est aussi au service de l'ensemble de la communauté avec TSOUNCHECK, le programme original de billets à moins de 35\$; l'Orchestre symphonique des jeunes de Toronto; et des programmes d'éducation musicale qui touchent plus de 50 000 étudiants chaque année. [TSO.CA](https://www.tso.ca)

Twitter: [@TorontoSymphony](https://twitter.com/TorontoSymphony)

Facebook: facebook.com/torontosymphonyorchestra

YouTube: youtube.com/torontosymphony

Instagram: instagram.com/torontosymphony

Contact média Polaris - Québec

Magali Ould

magali@polarismusicprize.ca

514.994.6295

Contact média Polaris - Canada

Joanne Setterington

joanne@indoorrecess.com

416.884.4119

OST:

Francine Labelle
416.593.7769 X 267
flabelle@tso.ca

Alison Crocker / Melissa Prince
Relations de presse - NATIONAL
416.848.1624 / 416.586.1939
acrocker@national.ca / mprince@national.ca



Q&A PRESENTS / PRÉSENTE LE

POLARIS MUSIC PRIZE | **PRIX DE MUSIQUE POLARIS** | **TEN YEARS / DIX ANS** | SUPPORTED BY / SOUTIENÉ PAR **FACTOR Canada**

TSO | **Toronto Symphony Orchestra** | Jeff Melanson President & CEO | Peter Oundjian Music Director

